
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 48 

z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 7 marca 

2023 w Urzędzie Gminy Czermin. 

Obrady rozpoczęto o godz. 15:45, a zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył Mirosław Bugaj – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Wioleta Mucha 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Czermin – Sławomir Sidur 

2. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski  

1. Otwarcie XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Bugaj – przewodniczący Rady Gminy dokonała otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników posiedzenia oraz stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek obrad.  

Radny Bukała zawnioskował o poszerzenie porządku obrad o pkt „Interpelacje i zapytania 

radnych.” 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 
Poszerzenie porządku obrad o pkt dot. "Interpelacje i zapytania radnych".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Małgorzata Banik, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, Wioleta 

Mucha, Jan Polak, Władysław Soboń, Mariusz Żelazko 

PRZECIW (1) 

Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Bugaj, Tomasz Zając 

NIEOBECNI (4) 

Wiesław Czaja, Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

Po przegłosowaniu wniosku przystąpiono do zatwierdzenia porządku obrad po zmianach 

uwzględniających punkt „Interpelacje i zapytania radnych.” 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (4) 

Wiesław Czaja, Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz 

sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Projekt uchwały odczytała p. Jasińska. 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. .  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (4) 

Wiesław Czaja, Paweł Pisarczyk, Robert Strycharz, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XLVIII/334/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych 
Radny Bukała w sprawie: 

1/mieszkający koło ronda w Trzcianie czują się oszukani tym, co było obiecywane, a co 

zostało zrobione i pytają kiedy będzie zamontowana wiata przystankowa w stronę Woli 

Mieleckiej. 

Pan Wójt – w budżecie gminy na 2023r. zaplanowane było na ten cel 2 000,00 zł., teraz jest 

1 000,00 zł. Jeżeli będą możliwości finansowe będę wnioskował do rady o przesunięcie 

środków i wiata zostanie zamontowana. 

2/ kiedy będzie włączone oświetlenie na nowym rondzie? 

Pan Wójt –  wszystkie formalności dotyczące przekazania na majątek trwały zostało 

zrealizowane. Harmonogram oświetlenia przekazano do PGE i teraz leży to po ich stronie 

kiedy to zrealizują. Myślę, że w tym tygodniu. Formalności ze strony gminy zostały 

wykonane, teraz kwestia wykonania po stronie ZE. 

3/ wcześniej, tam gdzie była Droga Pańska były dwa słupy i według mieszkańców  miał być 

zamontowany 1 słup na skrzyżowaniu. Kiedy to będzie zrobione? 

Pan Wójt – nie wiem o czym Pan mówi. Nie przypominam sobie takich ustaleń. Proszę o 

kierowanie takich wniosków na piśmie, zgodnie z § 38 pkt 3 Statutu Gminy. Nie kojarzę 

takich ustaleń, że tam miały być jakieś słupy wstawiane, wymieniane. Była rozmowa 

odnośnie zamontowania lampy na istniejącym słupie. Takie prace, jeżeli środki pozwolą będą 

realizowane i po rozmowie z dyrektorem ZE w ramach prac konserwatorskich. Może to 

nastąpić tylko w tym przypadku, gdy zostanie uruchomione nowo wybudowane oświetlenie. 

Koło ronda są słupy, które nie będą potrzebne i będzie można je przenieść w miejsce 

potrzebne 

Radny Bukała – tam były zdemontowane jakieś lampy? 

Pan Wójt – nie pamiętam, ale tak jak mówię odwołuję się do paragrafu 38 pkt 3 Statutu i w 

ciągu 14 dni odpowiedź będzie przygotowana po przeprowadzeniu rozmowy z pracownikiem 

merytorycznym 

4/ podczas budowy przy skrzyżowaniu z Drogą Pańską miały być zamontowane dla 

bezpieczeństwa bariery. 



Pan Wójt – znany mi jest ten temat. Wystosowane było pismo do zarządcy tej drogi, 

inwestora, czyli PZDW i otrzymaliśmy odpowiedź, że nie jest to wymagane zgodnie z 

przepisami prawa. 

5/ światła uliczne świecą się do 6 rano gdy jest już jasno, a wieczorem się nie świecą. 

Pan Wójt – harmonogram oświetlenia był zmieniony i przesłany do ZE .Myślę, że zmiany w 

zegarach sterujących zostaną wprowadzone lada dzień. Gminy powiatu mieleckiego w 

ramach oszczędności podjęły decyzję o świeceniu do 22:00 i tyle. U nas ustalono strefy 

czasowe do 20:00 , kolejna strefa 23:15 do 23 50, kolejna strefa 5:15 do 6:15 Na dzień 

dzisiejszy zmieniono harmonogram do 24:00 nocne świecenie, rano skrócono z 6:15. 

Podjąłem decyzję o przedłużeniu świecenia do 21:00 w okresie wiosenno-jesiennym, bo tak 

wynika z aktywności mieszkańców i większość sklepów jest czynna do 21:00. Zmiany lada 

dzień wejdą w życie. 

Radny Zając przypomniał postulat, aby oświetlenie włączane było tak, żeby im dalej od 

Czermina tym później się włączało. Dotyczy to miejscowości takich jak Brnik, Wola, Otałęż. 

Pan Wójt – uwzględniono to, aby o 10 min. przedłużyć i mam nadzieję, że ZE tę zmianę 

wprowadzi. 

Radny Polak zgłosił, że dalej jest problem z czasem świecenia dla mieszkańców Woli i 

Otałęży – dalej chodzą po ciemku. 

Pan Wójt – miałem informację, ze do 24:00 wystarczy. Nie wiem, czy autobus z Mielca 

jedzie godzinę do Otałęży. Ciężko mi to zweryfikować i trzeba to zaobserwować.. 

Radny Ździebło zaproponował przedłużenie świecenia o 10 min. 

Pan Wójt – nie widzę problemu, ale mieszkańcy Trzciany i Czermina będą mówić, że 

oświetlenie się włącza jak są już w domu. Trzeba to zaobserwować. Jak by nie zrobił będzie 

źle. Będę rozmawiał z ZE, aby zrobić dwa kanały, czyli dla miejscowości bliżej Mielca i dla 

oddalonych od Mielca. Wydłużenie czasu świecenia powoduje zwiększenie kosztów, których 

chcieliśmy uniknąć. 

Radny Ździebło – czy jest taka możliwość, żeby oddzielić Czermin i Trzcianę, a Wola             

i Otałęż żeby włączało się później. Czy jest taka możliwość? 

Pan Wójt – będę pytał. 

Radny Kukliński – jeśli się da,  świecenie w miejscowościach dalej od Czermina przesunąć o 

10 min. Tylko czy się da przesunąć. 

 

5. Zamknięcie obrad XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w 

Czerminie.  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 



  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


